

Международный семинар

"Развитие научно-технического сотрудничества между Российскими и Китайскими научными организациями: ИРЭ им. В.А.Котельникова РАН и Нанкинский университет авиации и астронавтики"

Дата и время проведения: 03 июля 2024 в 11:00

Адрес: Моховая 11, корп. 7 ИРЭ им.В.А.Котельникова РАН, конференц-зал

Проход в здание Института по паспорту.

Программа:

- 11:00-11:10 Приветственное слово Академика РАН, Директора ИРЭ им.В.А.Котельникова РАН Сергея Аполлоновича Никитова
- 11:10-11:20 Приветственное слово Советника по науке и технологиям Посольства КНР в РФ Мяо Фэй.
- 11:20-11:40 выступление Проф. Zhenghua Qian с общей информацией о Nanjing University Aeronautics and Astronautics
- 11:40-12:00 выступление Академика РАН, Директора ИРЭ им.В.А.Котельникова РАН Сергея Аполлоновича Никитова с общей информацией о научных направлениях ИРЭ им. В.А. Котельникова РАН
- 12:00-12:15 выступление Проф. Виктора Коледова с информацией о Международном центре будущих технологий, создаваемом на базе ИРЭ им.В.А. Котельникова РАН и Changchun University of Science and Technology
- 12:15-12:30 выступление Проф. Ирен Кузнецовой о совместных текущих проектах между ИРЭ им.В.А.Котельникова РАН и Nanjing University Aeronautics and Astronautics
- 12:30-13:00 обсуждение возможных направлений сотрудничества между ИРЭ им.В.А.Котельникова РАН и китайскими партнерами в рамках новых научных направлений.

International seminar

"Development of scientific and technical cooperation between Russian and Chinese scientific organizations: Kotelnikov IRE of the Russian Academy of Sciences and Nanjing University of Aeronautics and Astronautics"

Date and time of the event: July 03, 2024 at 11:00

Address: Mokhovaya 11, bld. 7, Kotelnikov IRE of RAS, conference hall

Access to the Institute building by passport.

Program:

- 11:00-11:10 Welcome speech by Academician of the Russian Academy of Sciences, Director of the V.A. Kotelnikov IRE of the Russian Academy of Sciences Sergey Nikitov
- 11:10-11:20 Welcome speech by Miao Fei, Counsellor for Science and Technology of the Chinese Embassy in the Russian Federation.
- 11:20-11:40 Speech by Prof. Zhenghua Qian with general information about Nanjing University Aeronautics and Astronautics
- 11:40-12:00 Speech by Academician of the Russian Academy of Sciences, Director of the Kotelnikov IRE of RAS Sergey Nikitov with general information about the scientific directions of the Kotelnikov IRE of RAS
- 12:00-12:15 Speech by Prof. Viktor Koledov with information about the International Center for Future Technologies, created on the basis of the Kotelnikov IRE of the Russian Academy of Sciences and Changchun University of Science and Technology
- 12:15-12:30 Speech by Prof. Iren Kuznetsova on joint ongoing projects between the Kotelnikov IRE of RAS and Nanjing University Aeronautics and Astronautics
- 12:30-13:00 Discussion of possible areas of cooperation between the Kotelnikov IRE of RAS and Chinese partners in the framework of new scientific directions.